

# **MUBEA-INAUXA-KO ENPRESA BATZORDEAREN AGIRIA**

Atzo, martxoak 24, aurreko egunean Mubea-Inauxako Zuzendaritzarekin lortutako akordioaren ondoren, berriro bildu ginen Enpresa Batzordea eta Zuzendaritza, gaur goizeko 6:00etan ixteko baldintzak zehazteko asmoz.

Zoritzarrez, jakinarazi behar dugu Mubea-Inauxako Zuzendaritza, Alfredo Santos Marcos eta Víctor Gallaga de los Mozos-ek ordezkatua, bere hitzari muzin egin diola, eta, birlibirloque arteagatik plazaratutako eta programatutako itxiera izango zena, enpresa datorren martxoaren 31ra arte funtzionamenduan mantentzeko asmoa bihurtu dela, gainera, apirilaren 1ean ERTE bat aurkeztu nahi izanik.

Hasieratik, gure jarrera lankidetzen oinarritu da enpresarekin, langile guztien segurtasuna bermatuko zuten neurriak bilatzen. Hala ere, egoera ikusita, gero eta gehiago direla kutsatutako pertsonak Euskal Herrian eta, zoritzarrez, heriotzak ere, eta kontuan hartuta plantilla honetan 15 pertsona berrogeialdian daudela gaur egun, jarduera gelditzeko eta gure osasunari lehentasuna emateko unea iritsi dela uste dugu.

Ez dakigu zein diren enpresaren interesak, pentsatu nahi dugu ez direla ekoizpen-zifrak ustezko "familia-enpresa" hori osatzen dugun pertsona guztien osasunaren aurretik jartzen, baina ezin dugu partekatu jarduera 3 edo 4 egunez mantentzeko asmoa, ondoren ERTE bat planteatzeko.

Horrek, eta bereziki enpresak gaur aurkeztutako jarrerak dakarren sinesgarritasun-galerak, inflexio-puntuak dakar Zuzendaritzaren eta Enpresa Batzordeak ordezkatzen duen langileen arteko harremanetan.

Amurrian, 2020ko martxoaren 25ean

# **COMUNICADO DEL COMITE DE EMPRESA DE MUBEA-INAUXA**

Ayer 24 de marzo, tras el acuerdo alcanzado el día anterior con la Dirección de Mubea-Inauxa, nos hemos reunido nuevamente el Comité de Empresa y la Dirección con la intención de concretar las condiciones de cierre para el día de hoy a las 6:00 h.

Lamentablemente nos vemos obligados a informar de que la Dirección de Mubea-Inauxa, representada por Alfredo Santos Marcos y Víctor Gallaga de los Mozos, se ha desdicho en su palabra y, lo que iba a ser un cierre escalonado y programado, por arte de birlibirloque se ha convertido en la intención de mantener la empresa en funcionamiento hasta el próximo día 31 de marzo pretendiendo además presentar un ERTE con fecha de 1 de abril de 2020.

Desde un principio nuestra postura ha sido colaborativa con la Empresa, en la búsqueda de medidas que garantizasen la seguridad de la totalidad de la plantilla, sin embargo la coyuntura, ante el cada vez mayor número de contagios y desgraciadamente de muertes y teniendo en cuenta que 15 personas de esta plantilla se encuentra a dia de hoy en cuarentena, nos ha llevado a considerar que ha llegado el momento de detener la actividad y primar nuestra salud.

Desconocemos cuales son los intereses de la Empresa, queremos pensar que no anteponen las cifras productivas a la salud de todas las personas que componemos esta supuesta “empresa familiar”, pero no podemos compartir su empeño de mantener la actividad durante 3 o 4 días para luego plantear un ERTE.

Este hecho, y especialmente la pérdida de credibilidad que supone la actitud hoy presentada por parte de la Empresa, suponen un punto de inflexión en las relaciones entre Dirección y la parte social representada por el Comité de Empresa.

En Amurrio, a 25 de marzo de 2020

